
 

PREGUNTES DEL PARTIT POPULAR AL PLE DE JUNY 

 

1) Després que la Generalitat anunciés la relaxació de mesures envers la 

sequera, quines són les restriccions d’aigua que hi haurà a Arenys de 

Mar a l’estiu? 

 

2) S’han distribuït els horaris d’entrenament dels clubs que fan servir les 

pistes del pavelló i la pista coberta de la temporada que ve? Quins 

criteris s’han fet servir? 

 

3) Quants efectius de la policia local hi haurà a les nits durant l’estiu? 

S’ha parlat amb Mossos d’Esquadra sobre quin serà el seu suport en 

aquest període? 

 

4) Quin espai hi haurà per la fira d’atraccions de Sant Zenon i quin cost 

suposarà a l’Ajuntament la seva ocupació? 

 

5) Hem vist que s’ha iniciat una campanya de civisme a les xarxes de 

l’Ajuntament d’Arenys a través de diferents vídeos. Després de que fa 

varis mesos ho vam preguntar, s’ha solucionat el problema sobre la 

persona que ha de tramitar les multes per llençar les bosses de 

manera incorrecta? 

 

6) Davant la notícia que el govern municipal habilitarà les dutxes del 

pavelló per aquelles persones vulnerables que ho desitgin, quin acord 

s’ha arribat amb la UFEC? Suposa algun cost addicional? Qui 

s’encarregarà d’obrir, tancar i netejar les dutxes? És una mesura 

provisional o ja serà permanent? 

 

7) S’ha avançat les converses amb l’Ajuntament d’Arenys de Munt per 

municipalitzar diferents serveis a través de la empresa pública 

GUSAM? Si es així, quins serveis seran? 

 

8) S’ha reclamant a ADIF la neteja tan de la part del pàrquing com la part 

enjardinada degut a l’estat de degradació en que es troba? 


